
   
 

  

Åbent referat fra bestyrelsesmøde 22-8-2024 kl. 18.00-21.00 
 

Sted Kulturhuset Skanderborg      

Deltagere 

 

Frits Rasmussen, Emilie Kristensen, Orla Hoppe og Jørgen Torpe Kann  

Fra sekretariatet: Camilla Petersen  

Afbud Torben Hocksdahl og Charlotte Weiss, 

Orientering fra Camilla: 

• HT ude for juniorer - der spilles finalestævne d. 15. sep i Århus1900, hvor der gerne skal være 23 hold 

der skal spille.  

• JM indendørs: 

22-24. nov spiller U10, U16 og U18 i Skovbakken  

22-24. nov spiller U12 og U14 i Kolding  

29.-30 nov spiller seniorerne i Århus1900 og Skovbakken  

1. dec – spilles der finalestævne i Århus1900  

Til indendørs JM bliver der skrevet i indbydelsen til juniorerne: A rækken er forbeholdt 

ranglistespillere, indtil den er fyldt op med 16 spillere. Hvis der er flere ranglistespillere, placeres de 

lavest rangerende i B-rækken, som i øvrigt vil være forbeholdt de mindre turneringsaktive spillere. 

Det drøftes desuden med DTF, om man kan lave de indledende kampe som puljekampe, for at sikre 

flere spillere flere kampe. 

• Unionscamp  

På lørdag d. 24. aug afholdes en talent camp i Vejle for 8-12 år der spiller med grøn bold. Der er fuld 

booket med 24 spillere, 1 på venteliste. Der er tre trænere Sebastian Mikkelsen, Marcus Svendsen 

og Andreas Schmidt. Så måske man også skal prøve at gøre mere i dette.  

Sebastian Mikkelsen, fra Vejle er også interesseret i at lave forskellige camps.  

• Unionstræninger for kat. 1 spillere  

Haft møde med Mark og Andreas ang. kat 1 spillere.  

Det kommer til at være 2,5 times varighed, og det kommer ikke til at være i årrækker, men mere 

hvad der niveaumæssigt giver mening.  

Datoer der er i spil er (Vi venter stadig på DTF HT terminer indendørs): 

- 5.-6. oktober 2024 

- 14.-15. december 2024 

- 21.-22. december 2024 

- 4.-5. januar 2025  

- 1.-2. februar 2025  

- 15.-16. marts 2025  

- 5.-6. april 2025  

- 28.-29. juni 2025  

- 9.-10. august 2025  

For U10 spillerne er der snakket om at lave det lidt bedre end tidligere og også lave nogle træninger 

med Mark og Andreas samtidig.  

Unionstræning for kat. 2-3 er Andreas i gang med at kigge på hvordan det skal gøres.  



   
 

  

• Trænersamlinger: 

Ud fra tilbagemeldingerne fra trænersamlingerne det sidste års tid, overvejes det, om 

det kan gøres på en anden måde. Nærmere herom senere. 

 

• Skumtennisstævner: 

Skumtennisstævnerne kommer i Tournament software. 

sekretariatet laver aftaler med klubberne samt laver indbydelser, markedsføring, program mm. Prisen 

bliver 115 kroner. Alle deltagere får en medalje med hjem.  

Indbydelsen vil blive sendt ud i samarbejde med DGI 

 

• Ind- og udmeldelser: 

Udmeldelser – Overlund, IF Ådalen, Vojens, Løgum. 

 

Kontingentstruktur: 

Bestyrelsen drøftede endnu engang status for arbejdet med ny kontingentstruktur. Der er meget, der tyder 

på, at der kommer et samlet forslag om kort tid. 

 

Holdturnering indendørs: 

JTU udbyder på baggrund af ønsker herom som noget nyt holdturneringen for veteraner. Det er holdene selv 

der betaler for banetimer og det er klubbernes eget ansvar at få arrangeret spilledatoer og spilletidspunkter. 

Runderne skal være spillet inden senest en bestemt dato, men hvilken dag de spiller er op til holdene selv.   

 

Trænerkurser:  

Der foreligger nu et dokument, der beskriver mulighederne for at få støtte til gennemførelse af Tenniscoach-

uddannelsen. Det betyder, at JTU er villig til inden for en bestemt økonomisk ramme at give tilskud til 

halvdelen af klubbernes nettoudgifter til coach-uddannelsen. Det gælder for både tennis- og padel-

uddannelsen. 

DTF orienteres om, at JTU vil gerne involveres i rekruttering til de grundlæggende trænerkurser, hvis der er 

under 6 tilmeldte til et kursus. Der udarbejdes et mere detaljeret forslag til næste bestyrelsesmøde. 

 

Næste møde: 

- Den 3. oktober i Kulturhuset Skanderborg kl. 18 

 

 


